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Nieuwsbrief,  oktober 2024 
➢ Nieuwsbrief 

Hierbij onze eerste Nieuwsbrief. Bedoeling van deze digitale Nieuwsbrief is om onze leden op een 
korte en bondige manier op de hoogte te brengen van onze activiteiten. Dit als aanvulling op onze 
Website en Facebookpagina. Krijgt u deze Nieuwsbrief niet en heeft u er wel van gehoord? Zorg dan 
dat uw mailadres bij ons bekend wordt. Stuur een mailtje naar info@apbbedum.nl en meld u aan 
voor de volgende editie. Ook voor vragen en opmerkingen kunt u dit mailadres gebruiken. 
 

➢ Bestuur is compleet 
Onlangs zijn drie aspirant bestuursleden toegevoegd aan ons bestuur. Charlotte Criens, Jenny 
Berends en Dick Laninga welkom! We zijn weer compleet (maar extra hulp is altijd welkom). Samen 
kunnen we zo meer zaken samen oppakken en de onderwerpen verdelen. 

 

➢ Dorpsvisie Bedum 2030; overleg gemeente Het Hogeland 
Onze dorpsvisie is vastgesteld en is te vinden op onze website 
Dorpsvisie Bedum 2030 – Algemeen Plaatselijk Belang Bedum 
(apbbedum.nl).  
We zijn in gesprek met de gemeente om een lijst op te stellen, 
wanneer wat uitgevoerd kan gaan worden. Binnenkort zitten we 
daarover weer om tafel met wethouder Dijkhuis. Ondertussen 
hebben we al wel een aantal zaken opgepakt die vanuit 
dorpsvisie actie behoeven. 
 

 
Zaalruimte met podium 
We hebben in de 
gesprekken met 

de gemeente ons hard gemaakt voor het realiseren 
van zaalruimte met podium. Dat hebben de 
inwoners van Bedum namelijk met stip op 1 gezet in 
de dorpsvisie.  
De gemeente heeft daar ideeën over, maar die zijn 
nog niet definitief uitgewerkt en daar hebben we 
elkaar ook nog niet in gevonden. De gemeente wil 
hierover dit najaar in gesprek met de inwoners en 
verenigingen.  
 

 

Een aantal keren per jaar verschijnt deze Nieuwsbrief voor de leden van onze dorpsvereniging.  
Actueel nieuws is ook te lezen op onze Facebookaccount en op onze site.  

Voor vragen en opmerkingen kunt bovenstaande contactgegevens gebruiken. 

mailto:info@apbbedum.nl
http://www.apbbedum.nl/
mailto:info@apbbedum.nl
https://www.apbbedum.nl/dorpsvisie-2030/
https://www.apbbedum.nl/dorpsvisie-2030/
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Melkweg 
De opening van de Melkweg geeft veel verlichting van de verkeersdruk. Maar er zijn wel enkele 

knelpunten, die nog moeten worden opgelost. Naar aanleiding van een brief van 
APB over de Melkweg aan de Provincie en Gemeente is er in een gezamenlijk 
overleg de huidige situatie besproken.  
Dit ging o.a. over de bebording en de afsluiting voor autoverkeer van de 
spoorwegovergang in de weg Ter Laan. Dit wordt niet gedekt door een 
Verkeersbesluit.   
Wij hebben er bij de gemeente op aangedrongen dat het nog te nemen 
Verkeersbesluit wordt voorbereid met de ‘uitgebreide voorbereidingsprocedure’, 

zodat onze inwoners hierover hun mening kenbaar kunnen maken. Ook hebben we bij de 
gemeente aandacht gevraagd voor de (deels) matige ontsluiting van de wijk Ter Laan. Wij houden 
de problematiek rond de Melkweg onder de aandacht van gemeente en provincie. 
 

Openbaar Vervoer 
We hebben bij het ov-bureau (openbaar vervoer) de 
situatie van het oostelijk deel van Bedum (Oosterheerd 
en Ter Laan) aangekaart. We hebben daar een 
uitgebreide brief aan gewijd. Dit gedeelte van ons dorp 
wordt namelijk niet bediend door buslijn 61. Ook het 
gemis aan een ‘overstapplaats’ van bus op trein en 
andersom, hebben wij onder de aandacht van het ov-
bureau gebracht. 
 

Speeltuinen 
De speeltuinen kwamen in de dorpsvisie naar voren vanwege (slechte) staat van onderhoud. We 
hebben daar gesprekken over gevoerd en o.a. de mensen aan de Zwaluw van advies kunnen 
voorzien. Wij hebben de algehele problematiek van het onderhoud van de speelvoorzieningen 
aangekaart bij de gemeente. De gemeente dient hiervoor volgens ons meer budget beschikbaar te 
stellen. 
 

Bedrijvenvereniging (BVGB) 
De bedrijvenvereniging van ons dorp doet ook haar best om Bedum beter op de kaart te zetten. 
Eens per maand zitten we met hen om tafel om zaken af te stemmen en te bespreken. Op deze 
manier praten we als Bedum uit één mond richting de gemeente en de provincie en doen we geen 
dingen dubbel. 
 

Uitbreidingsplan Folkerda 
De nieuw te ontwikkelen woonwijk Folkerda ligt bij een werkgroep vanuit de gemeente. Er is al een 
inloopavond geweest (wij waren ook vertegenwoordigd) en er volgen meer. 
 
Overleg met woningstichting Wierden en Borgen 
We hebben onze dorpsvisie Bedum 2030 en met name de wensen hieruit, met betrekking tot 
‘wonen’ onder de aandacht gebracht van de 
woningstichting. 

 
Landschapscompensatie 380KV -
Tennetgelden 
 
Ter Laanster Toen 
Met de aanleg van de hoogspanningsverbinding is er 
geld vrijgekomen voor het dorp. Met dat geld is als 
eerste project de Ter Laanster Toen door de 
agrarische natuurvereniging Wierde en Dijk 
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aangelegd. Vanuit een voorstel oud-bestuurslid van APB jaren is eraan gewerkt om het gerealiseerd 
te krijgen. Een mooi natuurlijk plekje (zie foto) op de plaats waar vanwege de gaswinning het 
eerste huis in onze provincie moest worden gesloopt. 

 
Hoogholtje  

Het voorlopig ontwerp voor een hoogholtje over het 
Boterdiep bij de Wroetende Mol is klaar en door ons van 
adviezen voorzien. Een vervolggesprek hierover met ons is 
gepland.  
Bij de realisatie zal ook de gemeente een flinke duit in het 
zakje doen. Realisatie zal hopelijk in 2025 zijn. Met dit 
hoogholtje ontstaat er een nieuw ommetje aan de 
noordkant van het dorp. Het wordt zo gebouwd dat ook 
mindervaliden en fietsers het Boterdiep over kunnen steken.  

 
           Verkort ommetje Zevenbruggetjespad 

Daarnaast zijn er plannen voor het realiseren van een verkort ommetje Zevenbruggetjespad. Door 
de aanleg van een wandelpad aan de zuidkant van de spoorlijn vanaf de gesloten 
spoorwegovergang bij huisnummer 27 richting de wijk Ter Laan. Eerst zal de grondverwerving 
afgerond moeten worden. 
 

➢ Wist u dat… 
Er speelt van alles in ons dorp, waar wij bij worden betrokken. Ook de dorpscoördinator Vincent van 
Eck is vanuit de gemeente betrokken. Wist u dat er o.a. de volgende zaken aan de orde zijn?  
*de slechte staat van de Vlijt (dit is aangekaart bij de gemeente) 
*overleg met andere organisaties in Bedum en  
 in de provincie 
*er door de gemeente Het Hogeland fitnesstoestellen  
 zijn geplaatst bij de carpoolplaats op initiatief van  
 Bootcamp Bedum en dat APB de subsidieaanvraag  
 heeft ondersteund (zie de foto) ➔ 
*er op initiatief van de gemeente overleg is geweest  
 om ongeregeldheden tijdens te komende  
 jaarwisseling te voorkomen. De gemeente overlegt  
 hierover nader met (horeca)ondernemers uit het  
 dorp. 
*we voerden met de gemeente en Wierden en Borgen  
 gesprekken over een onderkomen voor de Jeu de boulesclub 
*we moeten als Dorpsvereniging voldoen aan de huidige wet- en regelgeving. Dat houdt o.a. voor  
 ons in dat onze statuten moeten worden geactualiseerd en er moet een huishoudelijk reglement  
 komen. Daar wordt nu hard aan gewerkt. 

 
✓ Tot slot 

Met deze Nieuwsbrief hopen we onze leden (zo’n 230) op de hoogte te houden van waar het 
bestuur mee bezig is. Heeft u vragen of suggesties? Mail ons! We vergaderen eens per maand en 
bespreken dan ook alles wat vanuit ons dorp binnen is gekomen. 
 
Kent u mensen die (ook) lid willen worden, spoor ze aan en wijs ze op de website:  
Lid worden – Algemeen Plaatselijk Belang Bedum (apbbedum.nl) 
Hoe groter onze vereniging is, hoe sterker we staan en hoe beter we ons dorp kunnen 
vertegenwoordigen! 
 

https://www.apbbedum.nl/lid-worden/

